
Jaarverslag 2018 Secretaris hsv Hilversum. 

2019 is al enkele weken oud als ik het jaarverslag opstel, maar wij blikken toch even terug op 2018. 

Als een verenigingsjaar start zijn wij (het bestuur) altijd benieuwd of er voldoende animo zal zijn voor 
alle evenementen die er georganiseerd gaan worden het aankomende jaar. 

De Jeugd- en de Wedstrijdcommisie zijn dan al geruime tijd bezig met het plannen van evenementen en 
wedstrijden om wederom van 2018 een mooi visjaar te maken. 

16 april 2018 werd  de Algemeneleden vergadering van Hsv Hilversum gehouden waar als vast item o.a. 
de bestuursverkiezing plaats vindt. 
De afredende bestuurders Ronald Spakman en Michael Klein zijn wederom herkozen voor een nieuwe 
termijn. 

Voor de vacature Wedstrijdcommissie heeft Rinus van de Pol zich als bestuurslid beschikbaar gesteld, 
Rinus is door de aanwezige leden gekozen voor deze openstaande functie. 

Een bijzonder item is de huldiging van de kampioenen. De zomeravond competitie 2017 is gewonnen 
door Roland Arp. 

Het duo Gerlof Calis en Marijn de Jong zijn koppelkampioen 2017 geworden. Gerlof Calis heeft de titel 
Generaalkampioen 2017 op zijn naam gezet, alle aanweizge kampioenen werden door de aanwezigen 
gefeliciteerd en de bekers in ontvangst genomen. Helaas waren niet alle kampioenen aanwezig om hun 
prijs persoonlijk in ontvangst te nemen. Aan het einde van de ALV werden de aanwezige leden bedankt 
voor hun komst. 

De jaarlijks terugkerende nationale hengeldag voor de jeugd werd op zaterdag 26 mei gehouden aan de 
Berlagevijver. 

De deelnemers meldden zich rond 8:00 uur aan de waterkant. Hengelsport Het Gooi had voor deze 
visochtend aas en voer gesponsord. Na het uitreiken van de plaatsnummers konden de deelnemers de 
hengels gereedmaken voor de wedstrijd die om 9:00 uur van start ging. 

Er werd goed vis gevangen en tussen de vangsten door kregen de deelnemers een zak snoep en drinken. 
Het weer zat gelukkig ook mee, wat een mooie dag was het voor iedereen met heel veel blije gezichten. 
Klokslag 11:00 uur klonk het eindsignaal en de vrijwilligers die deze dag het nodige meet werk verricht 
hadden konden de eindstand opmaken. In totaal zijn er 123 vissen gevangen en met een totale lengte 
van 1901 cm. De prijsuitreiking is altijd een belevenis opzich voor de deelnemers, gelukkig heeft Ronald 
Spakman voor elke deelnemer een prijs ingekocht namens de vereniging. 

We hopen dat er zich dit jaar weer net zoveel deelnemers aanmelden als in 2018. 
Alle vrijwilligers bedankt, dat deze dag weer een succes is geworden! 

De regionale jeugdvisdag op 30 juni stond ook weer op ons progamma. Aan onze Jeugdbegeleider 
Ronald Spakman  was gevraagd of hij deze dag wederom wilde begeleiden gezien het succes van de 
voorgaande jeugdvisdag in onze regio. 

Dit keer was de regio Amsterdam aan de beurt, tezamen met 3 andere verenigingen werd de regionale 
jeugdvisdag gehouden aan de Amsteldijk. 



Voor alle 70 deelnemers heeft de organisatie diverse clinics georganiseerd. Alle deelnemers genoten 
volop van deze dag. Gelukkig zijn er nog vrijwilligers die dit evenement willen en kunnen organiseren. 
Namens alle deelnemers en het bestuur veel dank daar voor!  

De forel visdag voor leden op 15 september werd dit maal in de forelvijvers bij Cothen gehouden. 
Een prima locatie, alle deelnemers vingen regelmatig forel en zelfs het weer zat mee. Deze locatie is 
zeker voor herhaling vatbaar wat ons betreft.  
 
Ook voor de vliegvissende leden hadden wij diverse clinics in petto, deze werden aan de forelvijvers van 
de Ruigenhoek gehouden waarbij alle facetten van het vliegvissen werden behandeld. Van het maken 
van vliegen tot aan werpinstructie op locatie. Voor elke deelnemer aan deze clinics was het wederom 
een ervaring om hieraan deel te nemen. Het is zeker de moeite waard om dit in 2019 te herhalen.  

De jaarlijkse druk bezochte filmavond was wederom een succes met leuke prijzen. 
Een prima aanbod van visfilms waar iedereen zichtbaar van genoot gevolgd door de loterij. 
Hengelsport Het Gooi uit Naarden had diverse prijzen beschikbaar gesteld voor deze avond, namens het 
bestuur dank daar voor! 
Rest mij nog om ook de overige vrijwilligers te bedanken die zich inzetten voor o.a. de vislessen 
en andere evenementen die wij jaarlijks organiseren. 
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